
 

 
 

Poznań, 26 kwietnia 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. utwardzenia ul. Łomnickiej w Poznaniu 

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

Na prośbę licznych mieszkańców uprzejmie proszę o informację, czy miasto ma w 

najbliższych planach wykonanie utwardzenia ulicy Łomnickiej w Poznaniu, jaki jest 

przewidywalny koszt całości takiego przedsięwzięcia i czas, w jakim najwcześniej mogłaby 

zostać wykonana inwestycja.  

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


